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Årsmelding 2022/2023 

Holmsbu Vel 

           Forsiden malt av Ellen Gullerud 
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Innkalling til årsmøte i 

 Holmsbu Vel 

Torsdag 11. mai kl. 19.00 på Holmsbu Badehotell 

Saksliste: 

Sak 1 Konstituering 

Valg av ordstyrer og referent samt to personer til å underskrive protokollen 

Sak 2 Årsmelding 

Sak 3 Regnskap 2022, Holmsbu Vel, Slippen og Kunstgruppa 

Sak 4 Kontingent 

Sak 5 Budsjett 2023, Holmsbu Vel, Slippen og Kunstgruppa 

Sak 6 Innkomne forslag 

Sak 7 Valg 

Innkomne forslag må leveres skriftlig til styret senest torsdag 4. mai. Innkomne 
forslag presenteres på møte. 

Velkommen! 
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Etter innstilling fra valgkomiteen 2020/2021 har disse hatt tillitsverv i Holmsbu vel i 
2022/2023: 

1 Styret

Ellen Gullerud,                 styreleder 

Inger Victor  nestleder 

Klaus Nærø         nestleder  

Caroline Hasselgreen,        kasserer til 02.02.23* 

Arne Børve Larsen  styremedlem fritidsboliger/sekretær 

Cecilie Benterud                     styremedlem  

Marianne Kristiansen Moen styremedlem                      

Morten Kvilhaug varamedlem (styremedlem fra februar 23) 

Erling Eknes  varamedlem 

Terje Egge Johansen  varamedlem fritidsboliger 

*Fratrådte på grunn av uenighet i styret. 

2  Utvalg/komiteer 

Slippen 

Dagfinn Spilhaug, leder  

Morten Berntsen 

Bjørn Hansen  

Ole Angell 

Hans Ole Andersen 

Pål Dyrborg 

Arrangementskomiteen 

Inger Victor, leder

Ole Petter Bogen 

Marianne Andresen 
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Rosekomiteen 

Heidi Hedemark 

Elisabeth Slinde 

Revisjon  

Kjell Arne Odden 

Espen Arne Hoel 

Flaggkommiteen 

Roy Tore Jensen 

Ivar Bø 

Valgkomité 

Torunn Spilhaug 

Dag Birkeland 

Kunstgruppa 

Jan Indrehus 

Mavis Helen Hagby 

Kristin Blichfeldt  

Klaus Nærø 

Linda Jacobsen 

Ellen Gullerud 
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Styrets arbeid

Det har vært avholdt 7 styremøter og behandlet ca. 21 saker.  Fremmøtet av 
styremedlemmer og vararepresentanter har vært meget godt.  

Følgende saker har stått på listen for aktiviteter i år: 

Lysløypa er reetablert i samarbeid med idrettsforeningen. Det ble gjort en stor innsats 
fra idrettsforeningen for å få det til. Styret har drøftet muligheter for videre utvikling 
av dette området. 

Hjertestarter har blitt flyttet fra Privaten til veggen ved havnekontoret, der den er 
lettere tilgjengelig. 

Styret har vært i dialog med kommunen om parkeringssituasjonen på torget vinterstid. 
Det er igjen gratis å parkere på torget i vintermånedene. 

Styret har vært i dialog med kommunen i saken om nedleggelse av Holmsbu som eget 
valgdistrikt. Konklusjonen er at Holmsbu valgdistrikt består. 

Vi har også fått til en lang (30 år) leieavtale med Asker komme om området og huset 
på Slippen.. Det gjør planleggingen for slippkomiteen bedre med hensyn til 
investeringer og innsats ellers. 

Styret har inngått avtale med Frode Andersen om leie av BD-huset til allmennyttige 
formål. Det har vært benyttet til styremøter og reparasjonsklubb på tirsdager. Det har 
vært godt besøkt. BD-huset kan også benyttes til andre aktiviteter, betingelsene er dog 
at det skal være for alle, og at det er gratis.  

Styret har bidratt med planlegging og gjennomføring av Holmsbu vel-dagen. 

Styret har, som i tidligere år, hatt det lokale ansvaret for gjennomføring av innsamling 
til TV-aksjonen. Denne året gikk pengene til Leger uten grenser 

Planlegging av årets folkemøte 28 august på Badehotellet. Alle er velkomne til å stille 
spørsmål til politikerne.  

Styret vil fremheve det viktige arbeidet som gjøres i og av komiteene, og vi takker 
alle som har bidratt. 

Holmsbu Vel er medlem i Oslofjordens Friluftsråd og Asker velforbund, samt 
Vellenes Fellesorganisasjon. 

Grasrotandelen fra Norsk Tipping har utviklet seg til å bli en av Vellets viktigste 
inntektskilder. I 2022 mottok Vellet kr 40 244,-, en nedgang fra i fjor. 

Alle som spiller hos Norsk Tipping har mulighet til å gi 7% (i enkelte spill 14%) av 
spilleinnsatsen til Holmsbu Vel uten at innsats, premie eller vinnersjanse reduseres. 
Det eneste en trenger å gjøre er å oppgi Holmsbu Vel som grasrotmottaker hos en av 
Norsk Tippings Kommisjonærer, f.eks. Holmsbu Handel, eller på https://www.norsk-
tipping.no/grasrotandelen. 

https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen
https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen
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Friområdene 

Lysløypa 
omtalt ovenfor. Kostnadene ble 173 000,-. Det var el-kostnader knyttet til nye led-
armaturer og ledninger, samt montering av dette. Dugnadsjobben fra idrettsforeningen 
var betydelig. Det ble etter søknad bevilget kr 100,00,- av Sparebankstiftelsen, og  
kr 64 000,- ble bevilget av Asker kommune gjennom Lokalsamfunnsutvalget. 

Strendene: 

Bugtestranda er fin. Den er godt besøkt i sommermånedene.

Børraverket har ikke fått noen oppgradering i år heller. Asker kommune er purret på 
opptil flere ganger, de har ingen planer om når de evnt. skal istandsette stranden. Her 
en oppgave som venter i året som kommer. 

Bråtestranda ble ryddet for noen år siden, men stien vokser igjen, og bekken lager 
problemer. 

Hotellstranda blir mye brukt av besøkende gjennom sommeren. Styret arbeider med 
videre utvikling av stranden. Dett er lansert flere muligheter som styret vil forfølge. 

Flaterhagan er en perle i området og flittig brukt av barn og ungdom hele året. Det 
har ikke vært skøytebane der i vinter. Etter at Jan Syversen og Roy Jensen døde, har 
det ikke vært noen til å vanne. Det har heller ikke vært kaldt nok til skøyteis. 
Kommunen har ingen system for vanning av banen. Asker kommune har overtatt 
ansvaret for klipping av plenen.  
Styret arbeider med å få informasjon om et dekke på banen som er mer lydvennlig 
med hensyn til alle naboer.
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Utvalgsarbeid/ komiteene 

ÅRSBERETNING SLIPPEN 2022 

Alle båter var på vannet til Sankthansaften. 
Alle festeplassene, 28 stk. ved kai er belagt, og 3 stk. fester på skjæret var besatt i år. 
Vi satte ut badebryggen før badesesongen begynte, og tok den opp 2 uker etter 
fellesopptak. 
Fellesopptak av store båter var 17 sep., og vi fikk da tatt opp alle unntatt 3stk., som vi 
tok opp fjorten dager etter. 
I alt har vi 18 store og 17 mindre båter i vinteropplag, og en badeflåte. 
Det ble lagret 10 stk kajakker i år, og 1 stk seilbåt. Skulle det bli behov for flere enn 
de 14 plassene vi har, så lager vi flere stativer. 
Kone Crane tok service og godkjente taljen før sesongen den 15/3-2022. 
Under dugnaden 28 mai. ble følgende arbeid utført: 

 Kaiene og slissene ble oljet. 
 Ryddet i bua der vi har opplagsskivene til slissene. 
 Vi tok opp grusen som har blitt skylt ned i skinnegangen, og la den 

tilbake opp i bakken. 
 Det ble ellers ryddet rundt om på området vært. 

Nybakte boller, kaffe og leskedrikker ble som vanlig servert underveis.  
Som alltid meget bra innsats av de 22 brukerne som deltok på årets dugnad. 
Plenen ble klippet gjennom hele sesongen på slippen området av forskjellige personer. 
Vi tok i bruk den nye elektriske plenklipperen, som fungerte veldig bra. 

ÅRSMELDING ARRANGEMENTKOMITEEN 

Komiteen har hatt 5 møter i perioden samt mye kontakt på telefon og mail.   

Vårens dugnad ble avviklet torsdag 5. mai med, også i år, fantastisk oppmøte.  Det ble 

ryddet på strender, krakker/bord ble beiset, det ble luket og gravd i rosebedet, og i 

Flaterhagen ble det snekret og malt.  I år fikk vi jo lov til å ha servering, så pølser med 

tilbehør og drikke ble servert fra plattingen på butikken.  Veldig koselig, da dette gir 

et godt sosialt samhold i bygda vår. 

Fint vær skapte også en god ramme rundt årets 17.mai-feiring.  Veldig koselig med 

noen ungdommer som bar flaggene først i toget, takk til dere 3.  Toget ble langt og 
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fargerikt med selskapsorkesteret som alltid stiller.  Dagens taler var Frode S. 

Andersen, veldig bra! Takk til deg også! 

Neste arrangement var feiring av 75-årsdagen til Holmsbu vel, 2 år på etterskudd.  Vi 

hadde ca 30 utstillere, i tillegg til brannvesen og politi.  Redningsskøytene stakk også 

innom.  I Bugta var det vann- og strandaktivitet, og på torget ble det holdt auksjon.  

Alt i alt ønsket vi å få til en hyggelig familiedag, og etter tilbakemeldinger å dømme, 

så var alle fornøyde.  Været var jo til og med «med oss»!  Vi har bestemt oss for å 

arrangere ny Holmsbu dag i august inneværende år, dog med små justeringer. 

Neste arrangement var vel-fest i begynnelsen av november med ca 70 påmeldte.  

Badehotellet stilte opp med nydelig mat, flott oppdekking og super service.  Rosti 

spilte, og det var god stemning. 

Julegrantenninga gikk av stabelen som seg hør og bør 1.søndag i advent.  Juletreet i år 

ble levert av Holm gård, tusen takk!  Selskapsorkesteret spilte, og takk til dere også.  

Barna fikk godteposer av nissene, og i år ble det gang rundt juletreet.  Det var mange 

på torget denne ettermiddagen, kjempekoselig! 

I skrivende stund planlegges både dugnad og ny Holmsbudag. 

ÅRSBERETNING KUNSTGRUPPA 

Kunstgruppa består for tiden av: Kristin Blichfelt Linda Jacobsen, Klaus Nærø, Mavis 
Hagby, Jan Indrehus og Ellen Gullerud. 

Kunstgruppen arbeider med finansiering av ny skulptur. Søknader er sendt fylket, 
kommunen og andre steder. Alle sendte søknader er avslått. 

Skulpturen Berøring av Rados Dedic er blitt flyttet til et mer egnet sted. 

Kunstgruppa har kjøpt en ny liten skulptur av Agnes Volent. Den er til utlodning i 
butikken. Trekning vil skje også i år på Holmsbudagen. 

I tillegg søker vi andre måter å finne midler til nytt innkjøp 
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ÅRSRAPPORT ROSEKOMITEEN 

I år har vi fått mye skryt av et velholdt rosebed. Takk til alle som har bidratt på ulikt 
vis. Da våren kom så vi at mange roser var skadet etter en hard vinter. Vi søkte derfor 
om ekstra midler til innkjøp av flere roser, stauder og vintergrønne planter. Vi fikk 
dette innvilget, men vi brukte ikke opp alle pengene. Vi vet det er behov for 
ytterligere investeringer i 2023, og håper rosekomiteens budsjett for neste år tar 
hensyn til dette. I Holmsbudugnaden i mai var det mange som jobbet i rosebedet. Til 
neste år bør enda flere delta, da det er mye og tungt arbeid etter en lang vinter. Hele 
juni, august og til midten av september er det ukentlige dugnadsdager på torsdager. 
Den første dugnadsdagen i juni ble benyttet til å plante veldig mange roser og stauder, 
Neste år bør det planlegges med flere også på denne dagen. Takk også til Espen fra 
Ravnsborg gartneri som også i år ga bort sommerplanter til oss. Vi fikk i 2022 gravd 
opp det første bedet nærmest bussholdeplassen. Blickfeldt påtok seg å gjøre dette 
gratis som en del av dugnaden. Tusen takk. I juli har dugnadsarbeiderne “ferie”. Vi 
annonserte derfor etter en som ville ha en sommerjobb med å stelle i rosebedet. 
Skoleelev, Isak Olsen Juklestad, som ferierer her i Holmsbu, påtok seg denne 
jobben.Tusen takk til Isak. Lisbeth påtok seg i år ansvaret for de to bedene foran 
Privaten slik at det ble noe mindre å gjøre for de som hadde dugnad i sommer, samt 
for Isak. Veldig bra. Asker kommune har ansvar for vanning av rosebedet samt 
vedlikehold av vannslanger. Rosekomiteen søker alltid etter flere bidragsytere for 
dugnadsarbeid. Meld din interesse til Rosekomiteen.  

Mvh Rosekomiteen v/ Heidi Hedemark og Elisabeth Slinde 


